
 

1 

 
                                           
                                           
        Z A P I S N I K 
 
8. sjednice GRADSKOG VIJEĆA GRADA PAGA   održane  15. travnja 2014.godine u 
Vijećnici Grada Paga s početkom u 10,00 sati. 
 
        PRISUTNI:   Zlatko Šuljić, Toni Herenda, Nikola Maržić, Igor  Karavanić, Vjekoslav  
                              Šljivo, Dražen Crljenko, Ante Čemeljić,  Davor Fabijanić, Josip Fabijanić, 
                               Davor Donadić, Tino Herenda ,Borko Oguić i Edo Komadina (nakandno  
                              ušao) 
        OSTALI:        gradonačelnik Željko Maržić,  zamjenik gradonačelnika Dario Grašo,  
                               pročelnica Ureda Grada Sanja Bukša Kustić,  pročelnica Ureda za  
                               komunalni sustav i prostorno uređenje Ana Šupraha, pročelnik Upravnog  
                               odjela za proračun i financije Diogen Šuljić. 
                              
 
           Predsjednik konstatira da je sjednici nazočno 12 vijećnika i da se mogu donositi 
pravovaljane odluke. 
 
Verifikacija zapisnika 
 
          Predsjednik Vijeća dao je zapisnik 7. sjednice Gradskog vijeća na verifikaciju. 
          Obzirom da nitko od vijećnika nije imao primjedbu na zapisnik, predsjednik Vijeća  je 
nakon prebrojavanja glasova konstatirao da je sa 11 glasova „za“ i 1 „suzdržanim“ glasom 
usvojen zapisnik 7. sjednice Gradskog vijeća održane  20. ožujka 2014.godine. 
 
 
 
             Predsjednik Vijeća dao je predloženi dnevni red na usvajanje, te nakon prebrojavanja 
glasova konstatirao  da su vijećnici jednoglasno usvojili slijedeći 
                                                 
     D n e v n i     r e d 
 

1. Prijedlog ODLUKE o provedbi  izbora za članove vijeća Mjesnih odbora na području 
Grada Paga, 

2. Prijedlog ODLUKE o raspisivanju izbora za članove vijeća Mjesnih odbora na 
području Grada Paga. 

3. Prijedlog ODLUKE  o imenovanju  Gradskog izbornog povjerenstva za izbor članova 
vijeća Mjesnih odbora 

- Vijećnička pitanja 
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AD – 1. PRIJEDLOG ODLUKE O PROVEDBI  IZBORA ZA ČLANOVE VIJEĆA  
              MJESNIH ODBORA NA PODRUČJU GRADA PAGA, 
 
 
           Sanja Bukša Kustić – Pred vama je prijedlog Odluke o provedbi izbora za članove 
vijeća Mjesnih odbora. Slična odluka već je donešena na Vijeću no u međuvremenu je stiglo 
priopćenje Državnog izbornog povjerenstva koje kaže da izbori za vijeća MO  mogu provesti 
zajedno sa izborima za Europski parlament međutim u zasebnom prostoru. Paralelno također 
postoji mišljenje Ministarstva uprave koje je oprečno ovom mišljenju o održavanju  izbora za 
vijeće Mjesnih odbora po kojoj će se i provesti ti izbori neovisno o izborima za EU parlament. 
Slijedom navedenog predlaže se donošenje nove Odluke. 
         Igor Karavanić –  U kratkom vremenu  mijenjamo odluke. Zar nismo mogli imati 
konzultacije sa nadležnim organima prije, a ne da sad mjesec dana prije izbora donosimo 
ovakve odluke. Ovako kao da se igramo sa vijećnicima. 
         Sanja Bukša Kustić – vi ste u materijalima za prošlu sjednicu Vijeća dobili mišljenje 
Ministarstva uprave.  To mišljenje omogućuje jedinicama lokalne samouprave da te izbore 
provedu istovremeno. Obzirom da je mišljenje DIP-a koje je mjerodavno za provedbu izbora 
za EU parlament oprečno od mišljenja ministarstva, a stiglo je nakon  mišljenja Ministarstva 
uprave, stoga su i uslijedile ovakve Odluke. Konzultacije sa državnim tijelima su obavljene. 
Imamo mišljenje Ministarstva uprave koje je to dozvolilo,razgovori su  obavljeni i sa 
Gradskim izbornim povjerenstvom, sa Županijskim izbornim povjerenstvom i sa Državnom 
upravom i u Pagu i u Zadru. 
 
       Došao vijećnik Edo Komadina, te je sjednici nazočno 13 vijećnika. 
 
         Željko Maržić –  namjera je bila da se ti izbori održe isti dan da bi se troškovi izbora 
racionalizirali međutim nakon ovakvog mišljenja predložili smo ovakve Odluke  
         Sanja Bukša Kustić – Što se tiče troškove predviđa se da će Grad na ime troškova izbora 
za vijeće Mjesnih odbora potrošiti cca 90.000,00 kuna što je predviđeno  u Proračunu. 
         Borko Oguić –  da li nam je cilj i svrha dana te izbore izađe što više ljudi ili ne? Mi 
zapravo u 14 dana imamo dva puta izbore. Najprije za izbore za EU parlament gdje će izaći 
20-25% ljudi, a na ove izbore za Mjesne odbore će onda izaći i manji broj. Mišljenja sam da 
bi trebali biti istog dana. Možemo  odrediti i druge prostorije za što imamo mogućnost i u 
ovoj zgradi u u Kneževom dvoru. Može biti i na katu. U svakom slučaju mi imamo prostora 
gdje u jednom danu možemo održati i jedne i druge izbore. Nećemo u tih 14 dana dobiti   
ljude  da  ponovno izađu na izbore. Odradimo to istog dana. Što se tiče komisija. Zašto bi 
stalno isti bili u tim komisijama? Zašto i netko drugi ne bi zaradio. Budimo iskreni i recimo 
da o tome niste razmišljali. 
         Sanja Bukša Kustić- na državnim izborima će u odborima  biti ljudi koji su već duže 
vrijeme u izborima i znaju taj posao, a mi ovdje krećemo sa novim ljudima. 
          Vjekoslav Šljivo- Možda u Pagu imamo mogućnost više prostorija, no u Gorici i nekom 
drugim mjestima nemamo tu mogućnost. 
         Željko Maržić – Cilj je bio da se zajedno odrade i jedni i drugi izbori no sada nakon 
mišljenja DIP-a je predloženo ovo. 
 
. 
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         Tino Herenda –  Pošto se ovo Vijeće već duže vremena igra ovo je nastavak te igre.  
Koji je rok, ako se ovakva Odluka usvoji, do kada se mogu predati kandidacijske liste? 
         Sanja Bukša Kustić – ova Odluka stupa na snagu osam dana od donošenja i nakon toga 
teće rok od14 dana za predaju listi. 
         Davor Fabijanić -  Koliki je trošak Grada ako se ti izbori održe zajedno sa 
parlamentarnim izborima? 
         Vjekoslav Šljivo – trošak je isti. 
 
          Obzirom da se više  nitko   nije javio za riječ, predsjednik  Vijeća Vjekoslav Šljivo dao 
je prijedloge Odluka na glasanje, te nakon prebrojavanja glasova konstatirao  da su vijećnici 
sa 12 glasova „za“ i 1 „suzdržanim“ glasom donijeli 
 
                                                     ODLUKU  
O PROVEDBI  IZBORA ZA ČLANOVE VIJEĆA MJESNIH ODBORA NA   
                                   PODRUČJU GRADA PAGA  
 
 
 
 
AD- 2. PRIJEDLOG ODLUKE O RASPISIVANJU IZBORA ZA ČLANOVE VIJEĆA  
             MJESNIH ODBORA NA PODRUČJU GRADA PAGA. 
 
 
           Sanja Bukša Kustić -   8 lipnja ove godine je predloženi datum održavanja izbora za 
vijeća Mjesnih odbora. 
 
           Obzirom da se nitko   nije javio za riječ, predsjednik  Vijeća Vjekoslav Šljivo dao je 
prijedloge Odluka na glasanje, te nakon prebrojavanja glasova konstatirao  da su vijećnici sa 
10 glasova „za“ i 3 „suzdržana“ glasa donijeli 
 
                                                    ODLUKU 
      RASPISIVANJU IZBORA ZA ČLANOVE VIJEĆA MJESNIH ODBORA 

                             NA PODRUČJU GRADA PAGA  
 
 
 
      
 
AD – 3 PRIJEDLOG ODLUKE  O IMENOVANJU  GRADSKOG IZBORNOG  
             POVJERENSTVA ZA IZBOR ČLANOVA VIJEĆA MJESNIH ODBORA 
     
          Sanja Bukša Kustić -   Gradsko izborno povjerenstvo broji šest članova. Predsjednik i 
zamjenik Gradskog  izbornog povjerenstva moraju biti magistri prava. Članovi   Gradskog 
izbornog povjerenstva ne smiju biti članovi niti jedne političke stranke stoga su uglavnom i 
predloženi ljudi iz gradske uprave. 
            Tino Herenda –  da li članovi Povjerenstva imaju pravo na naknadu? 
            Sanja Bukša Kustić – Da. Visinu određuje Gradonačelnik svojom odlukom temeljem 
Odluke o provedbi  izbora za članove vijeća Mjesnih odbora na području Grada Paga. 
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            Josip Fabijanić –  zanima nas visina te naknade. 
            Željko Maržić – Biti će u okviru onoga što je bilo i u skladu sa stanjem Proračuna. 
            Dario Grašo – Tko odlučuje gdje i koliko  će biti izbornih mjesta? 
            Sanja Bukša Kustić – To je propisano Odlukom  o provedbi  izbora za članove vijeća 
Mjesnih odbora na području Grada Paga u članku 20. (čita članak) 
           
 
          Obzirom da se više  nitko   nije javio za riječ, predsjednik  Vijeća Vjekoslav Šljivo dao 
je prijedloge Odluka na glasanje, te nakon prebrojavanja glasova konstatirao  da su vijećnici 
sa 12 glasova „za“ i 1 „suzdržanim“ glasom donijeli 
 
                                                    ODLUKU  
 O IMENOVANJU  GRADSKOG IZBORNOG POVJERENSTVA ZA IZBOR  
                             ČLANOVA VIJEĆA MJESNIH ODBORA  
 
 
 
          Vjekoslav Šljivo – izvijestio bih članove Gradskog vijeća o slijedećem: 
-do sada  je četiri puta raspisan Javni poziv za predlaganje kandidata za  članove Savjeta 
mladih Grada Paga ali se nije dobio potreban broj kandidata kojih mora biti najmanje pet, te 
će se ponovno raspisati Javni poziv. 
       - Gradonačelnik Grada Paga  donio je  odluke kojim je  razriješio člana Nadzornog 
odbora Vodovoda d.o.o. Senj gospodina  Duška Dragičevića te odluku o imenovanju novog 
člana u Nadzorni odbor Vodovoda d.o.o. Senj gospodina Antu Fabijanića iz Paga, H.Lucića 8. 
 
 
 
_ VIJEĆNIČKA PITANJA 
 

1. Borko Oguić –   Molim Gradonačelnika i predsjednika gradskog vijeća, a vezano je za 
informaciju koje imam, a one su ružne i vrlo opasne ,da sazovu sjednicu Gradskog 
vijeća  i to vrlo hitno, na temu Komunalno društvo Pag, odnosa sa Komunalnim 
društvom i Gradom Novalja, Komunalnim društvom Kolan i Općinom Kolan. Radi se 
o tome da su se prije dvadeset dana Gradonačelnik Paga, Gradonačelnik Novalja, 
načelnik Kolana i  predsjednik Nadzornog odbora Komunalnog društva Pag gospodin 
Fabijanić su se  sastali i dogovorili određene aktivnosti i to predočili u  Sporazum 
između Komunalnog društva Novalja, Komunalnog društva Kolan i Komunalnog 
društva Pag. Na tom sastanku nije bilo direktora Komunalnog društva Pag gospodina 
Dragičevića. Taj Sporazum ima klauzulu tajnosti. Ne bih sada izlagao sadržaj 
Sporazuma koji je kriminalan. Predsjednik Nadzornog odbora Komunalnog društva 
Pag traži od direktora Komunalnog društva Pag da ga potpiše iako on nije bio na tom 
sastanku i ne želi potpisati takav Sporazum. Tim Sporazumom komunalno društvo 
Novalja preuzima sve ingerencije nad Komunalnim društvom Kolan. Takav kriminalni 
Sporazum je tema o kojoj bi htio da pod hitno se raspravi na ovom Gradskom vijeću 
jer osom ovog Vijeća nitko drugi nema ingerencije da predaje gradsku imovinu Gradu 
Novalji. Ukoliko se u roku od 15 dana ne sazove sjednica Gradskog vijeća na temu tog 
Sporazuma podnijet ću kaznenu prijavu protiv sudionika takvog sastanka. 
Željko Maržić -  Prvo moram reći da su to insinuacije i te tvrdnje ne stoje. Osobno 
sam razmišljao o tome da  se Gradskom vijeću da kompletna informacija. Ovo što je 
rečeno je netočno i insinuirano. Činjenica je da Grad Pag i Općina Kolan tj.  
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Komunalno društvo Pag i Komunalno društvo  Kolan imaju naslijeđene sporove. Da je 
bilo što dogovarano na način da se ošteti Grad Pag to su priče koje nemaju temelja. 
Činjenica je, isto tako da sam kao Gradonačelnik od početka mandata u nekoliko 
navrata sjeo sa predstavnicima Općine Kolan na temu Komunalnog društva Pag i na 
temu  imovine općenito. Nekoliko je sastanaka održano u našoj gradskoj upravi uz 
prisustvo predstavnika Komunalnog i stručnih službi. Ono što je u tijeku sudskih 
postupaka , a oko čega smo se složili je slijedeće: 2010. godine je izvršena promjena 
registracije Komunalnog društva Pag na način na koji nije trebala biti. Naime, 
Komunalno društvo Pag  1997.godine je registrirano  kao takvo i  Komunalno društvo 
Pag je pokrivalo i područje Općine Kolan. Kako se u međuvremenu Općina Kolan 
izdvojila kao samostalna jedinica lokalne samouprave, nakon izlaska Općine Kolan iz 
sastava Grada Paga izvršena je izmjena akta o osnivanju na način da je rečeno da je 
Grad Pag osnivač Komunalnog društva. Na taj način se nije priznao udio Kolana. Ono 
što  me je dočekalo kada sam došao ovdje je to da je između Komunalnog društva Pag 
i Komunalnog društva Kolan postojao sudski spor u smislu tužbe za  naknadu za 
neplaćanje vode koju Komunalno društvo Kolan nije plaćalo Komunalnom društvu 
Pag. Između ta dva  društva je sklopljen  sporazum o isporuci vode po  kojem 
Komunalno društvo Kolan  treba Komunalnom društvu Pag plaćati 3,20 kuna, a  
Komunalno društvo Pag ima obvezu prema Vodovodu Senj plaćat jediničnu cijenu 
vode po 1,6 kuna, sada je to 1,90. Kako to Kolan  nije ispoštivao Komunalno društvo 
Pag je podnijelo tužbu i dobilo prvostupanjsku i drugostupanjsku presudu. Znači ta 
presuda je konačna. Isto tako je raskinut taj sporazum od strane Općine Kolan. Kako 
Komunalno društvo Kolan nije plaćalo Komunalnom društvu Pag vodu, a Komunalno 
društvo Pag je plaćalo vodu Vodovodu Senj pokrenuta su još dva sudska postupka od 
kojih je još jedan u prvom stupnju dobiven dok po drugom još nije odlučeno. Ono što 
smo na tim sastancima dogovorili je da smo konstatirali da dug postoji. Tada je bio 
oko 1,5 milijuna kuna plus ovaj zadnji tužbeni zahtjev oko 3 milijuna kuna. Po meni 
ne b trebalo biti sporno ni to da  Komunalno društvo Kolan ima udjela u Komunalnom 
društvu Pag  koje je registrirano 2010. Na ovaj način. Ono što je Općina Kolan tražila, 
a  što nismo prihvatili je da se njihov udio u društvu  kompenzira sa cijenom vode. 
Naš je stav,  u tom smislu je i spreman dopis prema Općini Kolan i Komunalnom 
društvu Kolan i Gradu Novalji da ovu cijenu vode treba platiti a udjele rješavati u 
okviru onog što zakon propisuje tj. po principu broja stanovnika. Tražilo se da se 
komunalna mreža vrati Pagu jer je Komunalno društvo kolan neovlašteno distribuiralo 
i naplaćivalo vodu na području Kolana bez obzira što je rješenjem Ministarstva 
naloženo da na to nemaju pravi i za to su plaćali kazne, ali da ironije bude veća te 
kazne su plaćali Općini Kolan. To je osporeno. Tražili smo da se distribucija vode 
vrati Komunalnom društvu Pag. To da je traženo od direktora Komunalnog društva 
Pag da potpiše taj sporazum, to nije istina. To odbacujem. Takav sporazum nije 
produkt dogovora nego je to prijedlog Kolana d a se ovo riješi. Ja takav sporazum 
odbacujem i ne stojim iza njega niti ću po njemu postupati. Što se tiče sjednice Vijeća 
dati ću prijedlog da se sazove. 
Borko Oguić -  Predsjednik Nadzornog odbora je silio direktora Komunalnog društva 
Pag da potpiše takav sporazum. 
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Igor  Karavanić -  jedina informacija koju imamo su novinski članci. Zanima me zašto 
direktora Komunalnog društva Pag nema na tom sastanku. To je čovjek koji prima 
plaću za te poslove i koji na kraju krajeva postiže i značajne rezultate na uređenju 
komunalne infrastrukture. U novinskom članku  piše sljedeće: „dopušta se 
Komunalnom poduzeću Novalja da naplaćuje vodu“ da li s tim priznajemo njima da to 
mogu raditi a istovremeno ih tužimo. Ne znam d a li je točno da je predsjednik 
Nadzornog odbora silio direktora  Komunalnog društva Pag da potpiše taj sporazum, 
ali u tom sporazumu piše: predsjednik Nadzornog odbora zabranjuje direktoru 
Komunalnog društva da od sada pa naprijed komunicira sa Gradonačelnikom“. Takve 
stvari nema pravo nitko naređivat direktoru niti je to normalno. Direktor je taj koji 
svakodnevno mora ako treba komunicirat sa Gradonačelnikom.  
Tino Herenda – Davno smo mi iz HDZ-a bili upozoravali na razne igre i time se 
bavimo, a ne sa ozbiljnim stvarima. Prije svega smo mislili na situaciju oko 
Komunalnog društva u cjelini. O tome bismo mogli pričati do večeras. Da je gradska 
uprava nesposobna upravo svjedoči ovo ovdje ,a u isto vrijeme Skupština društva tog 
čovjeka imenuje za  predsjednika Nadzornog odbora Komunalnog društva Senj, a sa 
tog mjesta razrješuje direktora Komunalnog društva Pag koji je toliko napravio   u 
razvoju komunalne infrastrukture na području grada Paga. Ovo govori kako radite i 
kako razmišljate. Želim sada čuti od Gradonačelnika i predsjednika Vijeća da li ćemo 
imati sjednicu Vijeća na ovu  temu kako je vijećnik Borko Oguić zatražio uz prisustvo 
novinara, direktora Komunalnog društva i predsjednika Nadzornog odbora ili moram 
ovog momenta počet skupljat  5 potpisa vijećnika za održavanje takve sjednice. 

            Željko Maržić – Ovo je previše ozbiljna tema te će biti održana sjednica Vijeća u roku  
            od 15 dana. 

 
2. Tino Herenda –  Pošto je na sceni nastupilo sveotočko primirje pa malo sviramo i 

 pivamo po inozemstvu čini mi se da bi u okviru toga za Grad Pag mogle proizaći 
dugoročne posljedice na koje smo odavna upozoravali, a vezano je za izlaganje u 
okviru javne rasprave za izmjenu i dopunu Prostornog plana Županije, gdje je gospođa 
Kozulić kao ravnateljica Zavoda rekla, da je pretovarna stanica  županijska locirana u 
Biljanima,a za područje  grada Paga još nije jasno da li će ona biti na području grada 
Paga ili Općine Povljana. Dobrosusjedske odnose pozdravljam samo da ne budu na 
našu štetu. Upućujem konkretno piranje: što je sa pretovarnom stanicom na području 
Grada Paga i očekujem odgovor?  
Na prošloj sjednici Gradskog vijeća sam postavio pitanje vezano za solanu u Dinjišci 
na što mi nije ništa konkretno odgovorio. Činjenica je da je situacija sa solanom u 
Dinjišci vrlo ozbiljna. Nije ni solana na području grada Paga u puno boljem stanju. Mi 
smo na to bili upozoravali, no tek sada ćemo inzistirati da se to uredi. Interesira me što 
će gradska uprava napraviti po pitanju mještana  Dinjiške, grada Paga, političkih 
stranaka, mjesnih odbora, udruga i pojedinaca po pitanju solane u Dinjišci. Odgovor 
na to pitanje postavljeno na prošloj sjednici Vijeća očekivao sam da ću dobiti no 
nisam ga do danas dobio. 
Treće, tiče se plaža gdje mi je također na prošloj sjednici odgovoreno okvirno da će se  
poduzeti nešto u okviru mogućnosti. Pustimo takve odgovore. Dajte konkretne 
odgovore. Ovakvi uopćeni odgovori služe samo za trošenje papira i vremena. 
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Željko Maržić -  Što se tiče pretovarne stanice činjenica je  da našim prostornim 
planom nije definirana, međutim činjenica je isto tako, da je Gradonačelnik u prošlom 
sazivu uputio dopis prema Županijskom zavodu da ta pretovarna stanica bude u polju 
preko puta kamenoloma u Gorici. Analizirajući cijelu situaciju i ja sam kao 
Gradonačelnik uputio dopis da se pitanje pretovarne stanice riješi na  parceli u 
vlasništvu RH  ispod Gorice točno gdje je nekadašnji kamenolom jer se ne bi vidjela 
ni sa ceste ni sa strane  mjesta Gorice koja je u vlasništvu RH. Bilo je i razgovora da 
bude u kamenolomu no kamenolom je opterećen nekim drugim situacijama pa se od 
tog odustalo. Ta tema će biti rješavana kroz prostorni plan. 
Što se tiče solane u Dinjišci u planu je da ostane solana no ovakvo stanje da se ništa ne 
proizvodi i da to propada je neodrživo. Bilo bi u redu da se pokrene proizvodna i 
aktivira u turističke svrhe kao  što su napravile neke druge solane npr. Nin, Piran i dr.. 
U tom smislu sam obavio i razgovor sa predstavnicima Agrokora koji su to i podržali. 
Javna rasprava je da ljudi daju primjedbe i jedan od prijedloga je da se tamo napravi 
luka  sa stambenim naseljem To će se trebati razmotriti. Ja se kao Gradonačelnik o 
tome nisam izjašnjavao. Prihvaćam i mogućnost da se taj prostor prenamjeni iako tu 
treba rješavati i pitanje vlasništva  obzirom da se tu radi o dijelu zemljišta, a dio je na 
moru. Solana ima tu koncesiju no bez države to se neće moći rješavati. 
Plaže –trenutno se vrši sanacija plaža u Dinjišci i Pagu. Vezano za plažu na Vodicama 
gdje je došlo do urušavanja zbog potkopavanja mora za to sam da se i taj dio očisti do 
sezone koliko je to moguće.  
Komunalno društvo Pag – ispada da je do jučer sve bilo idealno, no postoje sporovi 
koji su u toku, a prema Vijeću ću uputiti kompletnu informaciju. 
Tino Herenda – u okviru rješenja komunalne problematike ima još nešto čemu 
moramo voditi računa, a vezano je uz podjelu Komunalnog društva i na tvrtku 
„Čistoća“. Svjedoci smo da nam država odnosno Milanović sve centralizira. Za 
očekivat je da bi se vrlo lako moglo desit da se izmjenama zakona vodoopskrbni 
sustavi ugrade u velike- mamut firme. Najave toga su u tiskovinama. To je problem o 
kojem ovdje moramo razgovarati jer su  naši pretci a i mi ulažemo u komunalnu 
infrastrukturu, ali mi se bavimo perifernim stvarima a ne s tim. Trebali bi vidjet kako i 
na koji način zaštiti vlasništvo grada Paga u tim komunalnim društvima posebno  u 
vodoopskrbnom sustavu. Novaljci na tome zdušno rade, pa kad možemo sa njima 
tancat i pivat onda možemo i neke druge stvari. 
Željko Maržić-  Očito je da sada kada s nekim sjednemo za stol to nekom smeta. 
Činjenica je da smo sporove naslijedili i da ih pokušavamo riješiti. Do 18.05. jedinica 
lokalne samouprave trebaju svoju komunalnu imovinu prenijeti komunalnom društvu. 
Gdje to vodi ne znam. I to je razlog da se  distribucija  vode iz Kolana  vrati 
Komunalnom društvu Pag. Izvršena je dioba i gotova je revizija podjele između  
Komunalnog društva Pag i tvrtke Čistoća d.o.o. Pag. I o tome ćete dobiti informaciju. 
 
 
 

3. Nikola Maržić –  Na području Katina kod precrpne stanice napravljen je novi sloj 
asfalta no međutim došlo je do ulegnuća te se stvara velika lokva pa me zanima da li je 
netko kontaktirao sa izvođačem radova ili nadzornim organom radi saniranja ul 
egnuća? 
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Grad Pag je prošle godina ima o objavljen natječaj za solarne kolektore. Uskoro će biti  
šest mjeseci kako je natječaj prošao. Navodno su rješenja napisana i stoje u ladici. 
Zanima me do kada i zašto? 
Treće, vezano uz i-pnonove koji su kupljeni a nikada nisu pronađeni. Što je sa njima? 
Željko Maržić – Što se tiče Katina primam na znanje pa ću kontaktirat sa nadležnima. 
Što se tiče solara, raspisan je natječaj no u ovom momentu ne mogu dati konkretan 
odgovor što je sa tim. 
Ana  Šupraha – provjeriti ćemo pa ćemo dat odgovor. 
Vjekoslav Šljivo -  i-pnoni  koji su navodno u vlasništvu Grada odnosno koji su 
kupljeni na povlasticu Grada bi trebali biti evidentirani u Gradu. Ukoliko su kupili te 
mobitele na povlasticu Grada, s obzirom da su oni već stari godinu dana trebali bi 
kupiti  nove mobitele i predati ih Gradu. 
 
 

 
4. Josip Fabijanić –  Predlažem da se razmotri mogućnost da se sjednice Gradskog vijeća 

održavaju u poslijepodnevnim satima s obzirom da   vijećnici koji rade , naročito kod 
privatnika, moraju za taj dan uzimat godišnji odmor. 
Drugo,  na dječjem igralištu na Katinama nema koševa, te predlažem da se  stavi 
tabela  kojom se označava zabrana pristupa psima. 
Ante Čemeljić – Upozoravam da su ljuljačke i neki drugi rekviziti na tom dječjem 
igralištu dotrajali te predstavljaju opasnost za djecu. Stoga predlažem da  ih se popravi 
ili zamijeni. 
Vjekoslav Šljivo – Razmotrit ćemo prijedlog za održavanje sjednica Vijeća u 
popodnevnim satima 
 

 
5. Zlatko Šuljić – na prošloj sjednici Gradskog vijeća kad je bilo postavljeno pitanje o 

pretovarnoj stanici vi se Gradonačelniče odgovorili da ćemo pretovarnu stanicu 
rješavat kroz Prostorni plan. Obzirom na izjavu gospođe Kozulić, kako je to danas 
iznio kolega Herenda da se još ne zna d ali će ona biti u Pagu ili Povljani,  molio bih  
Vaš decidiran odgovor gdje će ona biti. 
Željko Maržić – Kad bih ja bio Županijska skupština onda bih mogao dati odgovor na 
to. Maloprije sam rekao da je moj prijedlog da to bude na parceli u vlasništvu RH 
ispod Gorice, gdje je danas deponij i da to bude centralna stanica za cijeli otok. Što i 
kakao je mislila gospođa Kozulić ne znam jer nisam čuo. Upravo za iznalaženje 
najoptimalnije lokacije sam kontaktirao sa nekoliko ljudi i iz Paga i  iz Gorice i ta 
lokacija bi bila najoptimalnija jer treba voditi računa i o ekonomskoj isplativosti. 
Jedno od mojih prijedloga je bilo da se to dogodi u sklopu  našeg deponija  Sv. Kuzam 
no zbog konfiguracije terena i infrastrukture, predstavnici firme koja vodi brigu o tom 
deponiju mislim da se zovu Eko Zadar, ocijenjeno je da to nije  povoljna lokacija. 
Dario Grašo – Eko zadar je odbilo lokaciju u Povljani tako d a postoji velika 
vjerojatnost da će se ta pretovarna stanica dogoditi u Pagu. 
Zlatko Šuljić – Znači idemo u borbu za tu pretovarna u stanicu. Na  prošloj sjednici 
Gradskog vijeća Gradonačelniče, povukli ste Odluku  o poslovnim prostorima. Jedna 
od tema u diskusiji po toj temi  bio je i poslovni prostor na Trgu k. P. Krešimira IV 
gdje se priprema izložba o životu i djelu Bartula Kašića. Zanima me tko to uređuje i  
po čijoj odluci. 
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           Predstavnici Grada Paga i ostalih triju jedinica lokane samouprave na  području otoka  
            Paga bili su nedavno u Celju gdje su se predstavile sve četiri jedinice lokalne  
            Samouprave. Zanima me cilj tog predstavljanja  i kakvi su rezultati tj. da li imate  
            kakve povratne informacije vezano uz to predstavljanje? Nadalje  smatram da se  
           dogodio gaf prilikom predaje protokolarnih darova jer su pojedini gradonačelnici  
           odnosno načelnici  predavali darove u obliku slika a drugi pašku čipku.  Da li smo mi  
            predali sliku ili čipku? Ako su načelnici drugih općina predali čipku, a mi sliku, pitam  
            se  da li smo to mi u duhu dobrosusjedskih odnosa prepustili da čipka postane naš  
            otočki brend kao što je sir jer se sir proizvodi na cijelom otoku,no  sa Paškom čipkom 
            to  nije slučaj. Ona se šije samo na području grada Paga. Da li ovo znači da smo mi  
           odustali od zaštite Paške čipke i od autorskih prava da grad Pag zaštiti nju kao svoj  
            autohtoni proizvod. 
           Treće, nedavno je bila proslava Dana Grada, na koju nisam mogao prisustvovati, no po   
           novinskim č lancima i po fotografijama sa te svečane sjednice  vidio sam da  je ta  
           sjednica  bila u najmanju ruku čudna. Zašto nije na toj sjednici  potpisan sporazum koji  
           se je već duže vrijeme  priprema između grada Slavkova i Paga. Koliko vidim na njoj  
           nije ni bilo predstavnika Grada Slavkova, kao ni predstavnika Grada Zanea,   
           predstavnika  Mađara kao ni ostalih gradova sa kojima imamo suradnju, a sa nekima  
           imamo potpisane sporazume o bratimljenju. Zašto nije bilo tih predstavnika. Da li su 
           im   upućeni pozivi. Čini mi se da nije bio niti predstavnik Županije. Obzirom da je to 

    bila  svečana sjednica Gradskog vijeća molio bih predsjednika Vijeća da nam da 
    pojašnjenje. 
    Željko Maržić – ovo nije bilo pitanje nego predavanje. Što se  tiče odluke o poslovnim  

          prostorima biti će ponovno upućena na sjednicu Vijeća. Radove vrši Udruga  
          iznajmljivača u smislu minimalnog uređenja interijera. Kao što vidite to nisu kapitalni  
         zahvati . 
          Što se tiče Celja i Paške čipke, pitanje je postavljeno sa toliko ironije, no odgovoriti ću. 
         Sama manifestacija „Zvuci otoka Paga“ koja je održana u Opatiji  je po meni jako dobro 
         ocijenjena, a bila ja namjera obzirom da  Slovenci imaju jako veliki broj noćenja, da se  
          napravi  prezentacija otoka u Sloveniji. Prema tome ideja je bila turistička prezentacija  
          otoka Paga kao cjeline.  Mislim da je isplativije da idemo zajedno kao otok, a efekti  
          mogu biti daleko veći.  Svađu smo imali do sada možemo ju imati i dalje no  korektno  
          je sjest  za stol i dogovorit neke stvari mislim da bi bio korak prema boljem. Što se tiče  
         poklona točno je da sam ja poklonio sliku koju smo imali u zbirci grada, a slika je od  
         naše paškinje Nevenke Lipovac na kojoj su masline, a predstavnici Kolana i Povljane su  
         poklonili Pašku čipku. Ne znam da li netko nekom može zabraniti da poklanja Pašku  
         čipku kao suvenir no to nema veze sa čipkom kao otočkim proizvodom, ona je  proizvod  
         grada Paga i tu za mene nema dileme. 
         Što se tiče proslave Dana Grada, pitanje je upućeno predsjedniku Vijeća, no ja ću  
         odgovoriti za dolazak Župana. Naime taj dan je bila Županijska Skupština tako 
        da se ispričao za nedolazak. Bili su pozvani i ostali predstavnici gradova prijatelja pa i    
        Slavkova. Gradonačelnik Zanea me nazvao i ispričao se zbog nedolaska jer je planirao  
        Dolazak u subotu nakon toga sa djecom  u posjet  školi u Pagu koja im je domaćin.  
         Predstavnik grada Slavkova je sa suradnicima  tu sutra u sklopu manifestacije   
        Županijski dani, znači posjetili su grad Pag. 
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           Vjekoslav Šljivo – Na znam zašto vam smeta što tko poklanja Tako možete postaviti   
           pitanje zašto je Župan nekom poklonio Pašku čipku. Načelnik Općine je sigurno rekao 
           da poklanja Pašku čipku a ne čipku Povljane ili Kolana. Gradonačelnik Zagreba ima  
            pravo u Pagu kupiti čipku i pokloniti ju kome hoće. Hoće li vam to smetati. Zašto to  
            ne    bi mogao napraviti načelnik Općine Povljana ili Kolana. 
           Zlatko Šuljić – Mislim da bi bilo korektnije da bi gradonačelnik Paga dao Pašku čipku  
           jer    mi imamo čipku kao brend. Ako je  gradonačelnik Novalje poklonio masline koje  
           predstavljaju „Lunjska masline“ jer time prezentira Novalju, onda bi bilo puno  
           adekvatnije da Gradonačelnik Paga pokloni Pašku čipku. Primjerenije  je da Župan  
            pokloni Pašku čipku nekom jer time prezentira i Pag koji je dio Županije. Ovdje se   
            radi o nečem drugom. Ovdje je direktno predstavnik grada Paga bio gore. 
            Željko Maržić -  Možete provocirat koliko hoćete no u Celju je bio ispred grada Paga  
            izložen cijeli štand sa Paškom  čipkom. 
 
 

6. Dražen Crljenko –  Jučer je na neslužbenom portalu grada Paga stavljen poziv za 
radionicu Paške čipke u Solinu u sklopu gradske knjižnice Solin. Gospođa se zove 
Nedjeljka Jurjević, a radionica se održava srijedom i košta 200,00 kuna. Mislim da bi 
se oko toga trebalo pozabaviti. 
Drugo, ispred hotela Jadran već mjesec dana su  radovi na kanalizacijskim pumpama. 
Zanima me  koji su to radovi. 
Treće, bili su napravljeni betonski blokovi (murinzi) od  kojih je nekoliko ostalo i 
trebalo bi ih  staviti u more. Da li je moguće  organizirati izradu novih te njihovo 
polaganje u more. 
Željko Maržić -  Što se tiče radova na pumpama one bi danas trebale biti gotove. 
Radilo se na popravku pumpi koje su bile dotrajale  pa je kanalizacije izlazila u more. 
Što se tiče radionice čipke provjeriti ću sa udrugom čipkarica i reagirat. 
Što se tiče muringa znam da su rađeni no tu se opet vraćamo na pitanje  upravljanja 
luka i lučica no ako su napravljeni šteta ih je ne mati u funkciji. Sad je bila akcija 
čišćenja podmorja, a predviđa se uskoro i druga pa ćemo vidjeti da li je  moguće u 
sklopu te akcije to postaviti. 

 
7. Toni Herenda  - što je sa istezalištem čamaca na trajektnom pristaništu. Naime, događa 

se da vlasnici čamaca izvuku čamce i ostave ih na  rampi pa je nemoguće drugima 
izvući čamce. Da li je izvučene čamce moguće ostaviti na platou do istezališta. Da li je 
moguće da se tamo napravi da se  može prikopčati na struju i vodu  kad se uređuju 
barke?Naravno da se to naplaćuje. 
Imam osjećaj da  ima manjih napora u uspostavljanju nekakvih odnosa i ljubavi prema 
cjelovitom otoku zajedno sa svim mjestima i svim stanovnicima što mi se sviđa i 
pozdravljam iako mislim da trebamo i dalje raditi na zaštiti čipke i da to bude ne Paška 
čipke nego čipka grada Paga. Mislim da bi se otok trebao promovirat kao cjelina što i 
jesmo, a što se tiče poklona u obliku Paške čipke možda to možemo nazvat gafom. 
Željko Maržić -  Grad ne može prodavat struju i vodu no vidjet ćemo što se može 
napraviti i na koji način da se na istezalište dovede struja i voda. To će vjerovatno 
morati ći kroz upravljanje odnosno korištenje tim istezalištem. Povest ćemo računa 
putem komunalnih redara da se taj dio istezališta (rampa) ne zauzima dok se uređuje  
barka kako bi se omogućilo i drugim vlasnicima čamaca da izvuku svoje čamce na 
suho. 
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8. Davor Fabijanić –  Imam nekoliko pitanja: 
1. Što je sa vodoopskrbom Sv. Martin-Proboj, 
2. Što je sa proširenjem groblja?  Da li se razgovaralo sa svećenikom vezano za  
održavanje  misa nakon pogreba, a ne prije pogreba? 
3. Vodovodna cijev na Bašaci kroz koju nema dovoljan protok vode tijekom ljetnih 
mjeseci.Da li se  što misli poduzet? 
4. Table koje označavaju ulice M.Šavra i E. Maržića su uništene. Da li ih se planira 
zamijeniti.  
5. Uličica koja ide od preko puta kafića „Baks“prema tržnici nema javnu rasvjetu. Da 
li se ima namjeru tamo postaviti javnu rasvjetu? 
6.da li se radi što na postavljanju dizalice za izvlačenje čamaca? 
7.  Da li ima saznanja ili kontakata sa eventualnim investitorima na području Paških 
rebara? 
8. Asfalt na cesti na Bašaci potpuno je propao, no ako će se tamo raditi kanalizacija 
onda za sada nema smisla to sanirati, ali me zanima kada će se ići sa kanalizacijom na 
tom  području? 
9. Biciklističke staza Košljun- Gorica i Sv.Marija-Sv. Martin  su razrovane. Da li se 
planiraju sanirati? 
Željko Maržić –Problem proširenja groblja u Pagu postoji duži niz godina s obzirom 
da je problem nastao u rješavanju  imovinsko-pravnih pitanja. Naime, postoji tužba 
fizičkih osoba prema Komunalnom društvu odnosno sada će to biti nadležnost tvrtke 
Čistoća d.o.o. Znam da su vlasnici tog zemljišta osporavali korištenje tog zemljišta. 
Što se tiče održavanja misa na način da se ona  organizira nakon ukopa, već sam o 
tome razgovarao sa članovima Župnog vijeća , no nisam sa župnikom. Porazgovarat 
ću sa  njime o tome. 
 Što se tiče vodovodne cijev na Bašaci . U razgovoru sa direktorom Komunalnog 
društva  smo dogovarali da se sve salonitne cijevi zamjene za što imamo uporište u 
zakonu jer su to zahvati za koje ne treba izdavati odobrenje za gradnju. Određene 
aktivnosti su po tom pitanju napravljene  do kuda se točno došlo ne znam no mogu 
provjeriti sa Komunalnim društvom pa vam mogu dati točnu informaciju. 
 Dotrajale tabele M. Šavra i E. Maržića  ćemo zamijeniti. 
 Rasvjeta u uličici prema tržnici, naime, postoji projekt javne rasvjete u jezgri grada pa 
ću sa izvođačem radova provjeriti  u kojoj je to fazi. 
Navoz, obzirom  da on nije legalan svaki zahvat tamo je upitan stoga to najprije treba 
legalizirati jer ga do tada formalno nemamo. 
Paška rebra , i prošli puta je na Vijeću bila odluka vezano za to područje odnosno 
donošenje odluke o izradi tog UPU-a, za što investitori tvrde da su voljni krenuti u tu 
investiciju no još se ne događa ništa. 
Asfaltiranje Bašaca, obzirom da je provedena javna nabava  ovih dana bi trebala 
krenuti izgradnja kanalizacije na Bašaci, no s  obzirom na početak turističke sezone 
upozorio sam da se izvrše radovi koji se mogu do početka sezone završiti da ne bi u 
sezoni ušli sa raskopanom cestom. Dakle asfaltiranje  će uslijediti nakon što se napravi 
trasa kanalizacije. 
Biciklistička staza – u biti se koriste županijske ceste i nerazvrstane gradske ceste. 
Gdje su biciklističke staza na  gradskim cestama  sanirati ćemo ih.mi. 
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Zlatko Šuljić – Ja nisam protiv suradnje između jedinica lokalnih samouprava na 
području otoka, ali predlažem Gradonačelniku da poduzme sve na zaštiti Paške čipke 
kao autohtonog proizvoda  isključivo grada Paga obzirom da sada Paška čipka sada 
samo  oznaku „izvornosti“.  
 

 
9. Davor Donadić – Cesta Put beneštre gdje je došlo do urušavanja molio bih ako je 

moguće da nam Grad da  betona, a mi stanovnici te ulice ćemo  izvršiti radove na 
saniranju te ulice. 

 
Dovršeno u  11,45  sati.  
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